

Information for 2020-2021 Pre-Nursery Class (PN) Admission

2020-2021 學年兩歲學前班 (PN) 入學申請

Level: Pre-Nursery Class (PN)

級別：兩歲學前班 (PN)

Age: 2 years old to 2 years 11 months old

年齡：2 歲至 2 歲 11 個月

School Commence: August 2020

開課月份：2020 年 8 月

First Round of application submission: 6th September – 5th October 2019

第一輪遞交報名表：2019 年 9 月 6 日至 10 月 5 日

First Round of Interview: 21st October – 2nd November 2019.

第一輪接見：2019 年 10 月 21 日至 11 月 2 日

Second Round of application submission: 8th October – 28th October 2019

第二輪遞交報名表：2019 年 10 月 8 日至 10 月 28 日

Second Round of Interview: 4th November – 16th November 2019.

第二輪接見：2019 年 11 月 4 日至 11 月 16 日

Application Forms are accessible from the school reception during school opening hours. Please submit the application in person by applicants' parents or guardians.

家長或監護人請於指定時間親臨本校索取及遞交報名表格。

School Opening Hours:

學校辦公時間：

Monday to Friday 星期一至星期五 9:00 am – 5:30 pm

Saturday 星期六 9:00 am – 12:30 pm

Announcement of interview result: Individual notification by call and post will be sent to the admitted students' parents in mid-November 2019.

接見結果公佈：校方會於 2019 年 11 月中旬致電及致函通知獲取錄之學生家長。

Application Procedure 申請方法：

1. Collect the application from the school reception.
於指定時間親臨本校索取
2. Prepare the following when submitting the application form:
遞交報名表時請準備以下文件
 - An applicant's passport photograph
申請者之證件相 1 張
 - Copy of applicant's birth certificate
申請者之出生證明書副本
 - Applicant's supplementary identification documents (if applicable) e.g. documents certifying the change of names, passport, identity card, etc.
申請者之附加身份證明文件（如適用），例如：有關更改姓名的證明文件、護照、身份證等
 - Copy of applicant's Vaccination Record
申請者之針咭副本
 - A stamped self-addressed envelope
回郵信封 1 個
3. Please pay the application fee of HK\$40
繳交報名費 HK\$40
4. Application Form Submission Day: 10th September – 4th October 2019 (New Student Application Form Obtaining and Submission Hours)
遞交報名表日期：2019 年 9 月 10 日至 10 月 4 日（新生報名及遞交表格時間）
5. Interview Day: Mid-October 2019
接見日期：2019 年 10 月中旬
6. Registration Day: 6th – 15th November 2019 (Office Hours)
註冊日期：2019 年 11 月 6 日至 11 月 15 日（辦公時間）
7. Please pay the registration fee of HK \$ 970.
註冊費：HK\$970

Notes 備註：

1. Students attending Mastermind Playgroup are required to apply in accordance with the formal admission procedures stated above.
現為 Mastermind Playgroup 之學生亦須按正規程序報名。
2. For applicants applying to our Pre-Nursery (PN) class from regions outside Hong Kong, please complete and submit the application form within the application period, and list in the field "Parent's Remarks" of the application form that the applicant is an overseas applicant and is not available to attend the interview. Parents should send a video clip featuring the daily life of the applicant by email, quoting the applicant's name and application number, before the interview day. Please refer to our website for the school email address.
未能出席兩歲學前班（PN）接見日的海外申請者，亦須於報名日期內遞交報名表，並於「家長備註」欄內註明是海外申請者及未能出席接見日。申請者必須連同 附有申請者姓名及申請編號之申請者生活片段電郵至本校，詳細電郵地址請參閱本校網頁。
3. Paid application fees and registration fees are non-refundable and nontransferable.
在任何情況下，所繳交之報名費及註冊費均不予退還及不可轉讓。
4. Any documents submitted by parents will not be returned regardless of the child's admission result.
無論取錄與否，家長所呈交之所有文件，均不予發還。

Other Information: 其他資料：

1. 2020-2021 Pre-Nursery (PN) Class Application Q&A (Appendix)
2020-2021 學年兩歲學前班（PN）入學申請 Q&A（附件）

Appendix: 2020-2021 Pre-Nursery Class (PN) Admission Q&A

附件：2020-2021 學年兩歲學前班（PN）入學申請 Q&A

Q: Is the application for Pre-Nursery class (PN) made on a first-come-first-served basis?

A: Applications are not considered on a first come first serve basis. Interviews will be arranged for parents who have submitted the online application for applicants of eligible age within the application period for the 2020-2021 academic year.

Q：兩歲學前班（PN）的入學報名是否先到先得？

A：報名不是先到先得。凡於 2020-2021 學年的報名日期內成功遞交報名表的適齡申請者，均可獲安排接見。

Q: My child was born in 2019; can I apply for my child in advance?

A: For children who were born on 1st January 2019 or after, parents can apply them for admission to Mastermind Playgroup class. And please stay tune in September 2020 for admission information for the 2021-2022 academic year.

Q：我的孩子於 2019 年出生，是否可以預先報名呢？

A：我們只接受適齡申請者報名，若孩子於 2019 年 1 月 1 日或以後出生，家長可為幼兒報讀 Mastermind Playgroup 課程，並於 2020 年 9 月份留意有關 2021- 2022 學年的報名資料。

Q: We will be moving to Hong Kong soon and would like to apply to the Pre-Nursery class (PN) of 2020-2021 academic year. We are applying from regions outside H.K and will not be able to attend the interview day, what should we do?

A: For applicants applying to our Pre-Nursery class (PN) from regions outside Hong Kong, please complete and submit the application form within the application period, and list in the field "Parent's Remarks" of the application form that the applicant is an overseas applicant and is not available to attend the interview. Parents should send a video clip featuring the daily life of the applicant by email, quoting the applicant's name and application number, before the interview day. Please refer to our website for the school email address.

Q：我和孩子將會移居到香港，並欲申請 2020-2021 學年的兩歲學前班（PN）。在香港以外而未能出席接見日的海外申請者，應如何報名？

A：未能出席兩歲學前班（PN）接見日的海外申請者，亦須於報名日期內遞交報名表，並於「家長備註」欄內註明是海外申請者及未能出席接見日。申請者必須連同附有申請者姓名及申請編號之申請者生活片段電郵至本校，詳細電郵地址請參閱本校網頁。

Q: I have already submitted the application form but I would like to amend the information on the form, how should I notify the school?

A: For any revision of application information, please inform the school in person or in writing.

Q：我已填交了報名表，現需要更改報名表上的資料，應如何通知校方？

A：如需要更改申請資料，請親臨本校或以書面通知校方。